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Gunnel Karlsson 
   

Kfm § 48                                         ny bilaga 1-5 
                                   Ks§ 141   13-7/13-26 

Au § 235 Dnr 13/Ks233  026 
Jämställdhetsplan 2013-2015. 
 
Ärendebeskrivning 
Au 2013-06-18 
En Jämställdhetsplan har upprättats för 2013-2015. Jämställdhetsplanen har 
arbetats fram i en arbetsgrupp bestående av personalhandläggaren samt fyra 
representanter från de fackliga organisationerna.  
 
Från och med 1 januari 2009 gäller en ny diskrimineringslagstiftning 
(SFS 2008:567) där det anges att en jämställdhetsplan ska upprättas vart 
tredje år. 
 
Personalenheten föreslår att Vilhelmina kommun fastställer 
jämställdhetsplanen för 2013-2015. 
 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att remittera planen till de politiska partierna med en remisstid till  
2013-09-10. 
-- 
Ks 2013-09-25 
 
Remissvar har inkommit från Socialdemokraterna och Vänsterpartiet, Allians 
för Vilhelmina samt Politiskt alternativ. 
 
KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 
 
Kommunfullmäktige beslutar  
 
att anta upprättat förslag till jämställdhetsplan för 2013-2015 
 
att Politiskt alternativs redaktionella synpunkter på programmet beaktas och 
inarbetas i programmet. 
-- 
Kfm 2013-10-14  
Kerstin Bergsten yrkar att kommunfullmäktige bör återremittera ärendet till 
kommunstyrelsen för ytterligare beredning omfattande inarbetning av 
synpunkter som inkommit i samband med remissbehandlingen. 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 3 
Kommunfullmäktige   2013-10-14 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

 
 

                                                      
                                       

Kfm § 48 (forts) Dnr 13/Ks233  026 
Jämställdhetsplan 2013-2015. 
 
Katharina Hahlin yrkar bifall till Kerstin Bergstens återremissyrkande. 
 
Åke Nilsson yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag med tillägget att även 
de redaktionella synpunkterna från Allians för Vilhelmina ska inarbetas i 
programmet. 
 
Annika Andersson yrkar bifall till Nilssons yrkande. 
 
Efter avslutad överläggning prövar ordförande om ärendet ska avgöras idag 
eller om det ska återremitteras. 
 
Efter genomförd proposition finner ordförande att kommunfullmäktige 
beslutat avgöra ärendet idag. 
 
Därefter ställer ordförande kommunstyrelsens förslag tillsammans med Åke 
Nilssons tilläggsyrkande under proposition. 
 
Efter avslutad genomförd proposition finner ordförande att 
kommunfullmäktige beslutat bifalla kommunstyrelsens förslag med Åke 
Nilssons tilläggsyrkande. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
att anta upprättat förslag till jämställdhetsplan för 2013-2015, 
 
att Politiskt Alternativs och Allians för Vilhelminas redaktionella synpunkter 
på programmet beaktas och inarbetas i programmet. 
 
Reservation mot beslutet anförs av Ulf Grahn och Gunilla Jansson, båda C, 
Katharina Hahlin M, Jonny Kärkkäinen, Rickard Norberg och Göran Jonzon, 
samtliga KD samt Kerstin Bergsten, Maria Lundqvist och Douglas Pettersson 
samtliga PA. 
-- 
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Gunnel Karlsson 
 

Kfm § 49       ny bil 6-7  
Ks § 142   13-7/27-40 
Au § 236   13-4/69-78 
Au § 97  Dnr 13/Ks81  022 
Uppföljning av personalpolitiskt program 2012. 
 
Ärendebeskrivning 
Au 2013-03-12 
Personalenheten har i enlighet med det personalpolitiska programmet  
genomfört en uppföljning av målen för 2012. Denna uppföljning är 
uppbyggd på samma sätt som tidigare gjorda uppföljningar. 
 
Under överläggning i ärendet deltar Gunnel Karlsson och Maria Westin. 
 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att uppdra till personalchefen att upprätta förslag till revidering av det 
personalpolitiska programmet. 
-- 
Au 2013-06-18 
Personalenheten har tagit fram ett förslag till nytt personalpolitiskt program 
med ändringar. Ändringarna är för att revidera en del mål samt tillägg som 
diskuterats i kompetensförsörjningsgruppen. 
 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att remittera planen till de politiska partierna med en remisstid till 2013-09-10. 
-- 
Ks 2013-09-25 
Remissvar har inkommit från Socialdemokraterna och Vänsterpartiet, 
Allians för Vilhelmina samt Politiskt alternativ. 
 
KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att anta upprättat förslag till Personalpolitiskt program. 
 
att Politiskt alternativs redaktionella synpunkter på programmet beaktas och 
inarbetas i programmet. 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 5 
Kommunfullmäktige   2013-10-14 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

 
 
 
 
Kfm § 49 (forts)  Dnr 13/Ks81  022 
Uppföljning av personalpolitiskt program 2012. 
 
Kfm 2013-10-14 
Åke Nilsson yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag med tillägget att även 
de redaktionella synpunkterna från Allians för Vilhelmina ska inarbetas i 
programmet. 
 
Kerstin Bergsten yrkar att kommunfullmäktige bör återremittera ärendet till 
kommunstyrelsen för ytterligare beredning omfattande inarbetning av 
synpunkter som inkommit i samband med remissbehandlingen. 
 
Efter avslutad överläggning prövar ordförande om ärendet ska avgöras idag 
eller om det ska återremitteras. 
 
Efter genomförd proposition finner ordförande att kommunfullmäktige 
beslutat avgöra ärendet idag. 
 
Därefter ställer ordförande kommunstyrelsens förslag tillsammans med Åke 
Nilssons tilläggsyrkande under proposition. 
 
Efter avslutad genomförd proposition finner ordförande att 
kommunfullmäktige beslutat bifalla kommunstyrelsens förslag med Åke 
Nilssons tilläggsyrkande. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
att anta upprättat förslag till Personalpolitiskt program 
 
att Politiskt alternativs och Allians för Vilhelminas redaktionella synpunkter 
på programmet beaktas och inarbetas i programmet. 
 
Reservation mot beslutet anförs av Ulf Grahn och Gunilla Jansson, båda C, 
Katharina Hahlin M, Jonny Kärkkäinen, Rickard Norberg och Göran Jonzon, 
samtliga KD samt Kerstin Bergsten, Maria Lundqvist och Douglas Pettersson 
samtliga PA. 
-- 
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Partnerskap Inland 
Akademi Norr 

Kfm § 50 
Ks § 143       13-7/44-58 
Au § 240 Dnr 13/Ks208  940 
Beslut om ansvarsfrihet år 2012 för direktionen i Partnerskap Inland- 
Akademi Norr. 
 
Ärendebeskrivning 
Au 2013-06-18 
Årsredovisningen för kommunalförbundet Partnerskap Inland – Akademi  
Norr avseende år 2012 fastställdes av direktionen 2013-03-14. 
 
Eftersom Partnerskap Inland – Akademi Norr är ett kommunalförbund med 
direktionen så skall frågan om ansvarsfrihet prövas i varje medlems- 
kommuns fullmäktige. 
 
Av upprättad revisionsrapport framgår att revisorerna föreslår att 
direktionen för kommunalförbundet beviljas ansvarsfrihet för 2012 års 
verksamhet. 
 
Åke Nilsson anmäler jäv och deltar därför inte i detta ärendes handläggning 
eller beslut 
 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG TILL KOMMUNSTYRELSEN 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att tillstyrka att direktionen för kommunalförbundet beviljas ansvarsfrihet för 
2012 års verksamhet. 
--  
Ks 2013-09-25  
Åke Nilsson anmäler jäv och deltar därför inte i detta ärendes handläggning 
eller beslut 
 
KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 
 
Kommunfullmäktige beslutar  
 
att tillstyrka att direktionen för kommunalförbundet beviljas ansvarsfrihet för 
2012 års verksamhet. 
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--  
 
 
 
 
 
 
Kfm § 50  (forts) Dnr 13/Ks208  940 
Beslut om ansvarsfrihet år 2012 för direktionen i Partnerskap Inland- 
Akademi Norr. 
 
Kfm 2013-10-14 
Åke Nilsson anmäler jäv och deltar därför inte i detta ärendes handläggning 
eller beslut. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
att tillstyrka att direktionen för kommunalförbundet beviljas ansvarsfrihet för 
2012 års verksamhet. 
-- 
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SOC 
    
 
Kfm § 51      ny bilaga 8-14 
Ks § 144   13-7/59-78 
Au § 242 Dnr 13/ks230  731 
Handikappolitiskt program för Vilhelmina kommun. 
 
Ärendebeskrivning 
Au 2013-06-18 
Förslag till Handikappolitiskt program för Vilhelmina kommun har  
upprättats. 
 
Vilhelmina kommuns handikappolitiska program på FN:s 22 standardregler 
för delaktighet och jämlikt för människor med funktionsnedsättning.  
Genom programmet vill kommunen se till att Vilhelminas invånare ska få 
möjlighet att leva ett liv som erbjuder kvalitet genom tillgänglighet och 
Ökad  medvetenhet. Alla ska ha samma möjligheter att delta självklarhet, 
men då vi idag stöter på så många hinder i samhället behövs ett styrande 
program som ser till att dessa hinder kan och ska avlägsnas. 
 
Den kommunala sektorn kommer i kontakt med de flesta av kommunens 
invånare samt med besökare. Av den anledningen ska vi vara ett föredöme 
när det gäller att se till att alla som rör sig inom kommunens gränser ska 
känna delaktighet och inte behöva avstå från någon önskad aktivitet på grund 
att det finns ett eller flera hinder som stoppar en människa som har en 
funktionsnedsättning. 
 
Det handikappolitiska programmet innehåller åtgärdsförslag som ska förbättra 
livsvillkoren för alla i samhället oavsett funktionsförmåga och tillsammans ska 
vi se till att Vilhelmina kommun blir en kommun som är tillgänglig för alla. 
 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR  
 
att remittera förslaget till de politiska partierna med en remisstid fram till 
2013-09-10 
-- 
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Kfm § 51 (forts)       
Ks § 144  (forts) Dnr 13/ks230  731 
Handikappolitiskt program för Vilhelmina kommun. 

 
Ks 2013-09-25 
Remissvar har inlämnats av Socialdemokraterna och Vänsterpartiet, Allians 
för Vilhelmina samt Politiskt alternativ. 

 
Yttrande i ärendet avges av Ingrid Ericsson, Anita Johansson, Margaretha 
Löfgren och Åsa Össbo. 
 
KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 

 
Kommunfullmäktige beslutar  

 
att anta upprättat handikappolitiskt program för Vilhelmina kommun. 

 
att Politiskt alternativs och Allians för Vilhelminas redaktionella  
synpunkter på programmet beaktas och inarbetas.  
-- 
Kfm 2013-10-14 
Kerstin Bergsten yrkar att kommunfullmäktige bör återremittera ärendet till 
kommunstyrelsen för ytterligare beredning omfattande inarbetning av 
synpunkter som inkommit i samband med remissbehandlingen. 
 
Maria Lundqvist yrkar bifall till Bergstens förslag. 
 
Jonny Kärkkäinen yrkar att kommunfullmäktige bör besluta  
 
att programmet ska vara daterat och försett med antagandedatum, 
 
att det ska anges vilka årtal programmet gäller och när det ska revideras, 
 
att det ska anges vem som har ansvar för revideringen, 
 
att hela programmet ska vara försett med sidnumrering, 
 
att programmet bör vara försett med bilder och vara lättläst. 
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Kfm § 51 (forts) Dnr 13/ks230  731 
Handikappolitiskt program för Vilhelmina kommun. 
 
Åke Nilsson yrkar bifall till Jonny Kärkkäinens förslag. 
 
Anita Johansson yrkar bifall till Åke Nilssons förslag. 
 
Yttrande i ärendet avges vidare av Göran Jonzon, Katharina Hahlin och 
Viveka Abramsson. 
 
Efter avslutad överläggning prövar ordförande om ärendet ska avgöras idag 
eller om det ska återremitteras. 
 
Efter genomförd proposition finner ordförande att kommunfullmäktige 
beslutat avgöra ärendet idag. 
 
Därefter prövar ordförande kommunstyrelsens förslag med Jonny Kärkkäinens 
tilläggsyrkande. 
 
Efter genomförd proposition finner ordförande att kommunfullmäktige 
beslutat bifalla kommunstyrelsens förslag med Jonny Kärkkäinens 
tilläggsyrkande. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
att anta upprättat handikappolitiskt program för Vilhelmina kommun, 
 
att programmet ska vara daterat och försett med antagandedatum, 
 
att det ska anges vilka årtal programmet gäller och när det ska revideras, 
 
att det ska anges vem som har ansvar för revideringen, 
 
att hela programmet ska vara försett med sidnumrering, 
 
att programmet bör vara försett med bilder och vara lättläst, 

 
att Politiskt alternativs och Allians för Vilhelminas i övrigt redaktionella  
synpunkter på programmet beaktas och inarbetas.  
 
Ledamöterna Maria Lundqvist, Kerstin Bergsten och Douglas Pettersson, 
samtliga PA, anför reservation mot beslutet till förmån för återremissyrkandet. 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 11 
Kommunfullmäktige   2013-10-14 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

 
Region Västerbotten 
ALMI Företagsp. 
 

Kfm § 52 
Ks § 152 
Au § 272 Dnr 13/Ks265  940 
Medgivande till beslut om övertagande av ALMI Företagspartner Nord AB:s 
aktieinnehav i Uminova Innovation. 
 
Ärendebeskrivning 
Au 2013-08-20 
”ALMI koncernen har från årsskiftet 2012/2013 fusionerats med 
Innovationsbron AB och därigenom övertagit ansvaret för finansieringen av 
landets inkubatorer. Koncernledningen anser at det därför är olämpligt ur 
jävssynpunkt att vissa regionala ALMI bolag är ägare till inkubatorer. 
Uminova Innovation driver två inkubatorer inom sin verksamhet. ALMI  
Nord är idag en av delägarna till Uminova Innovation. 
 
Region Västerbottens förbundsstyrelse föreslog den 15 maj 2013, § 75, 
förbundsfullmäktige besluta att Region Västerbotten övertar aktieinnehavet  
från ALMI Företagspartner Nord AB i Uminova Innovation, till ett bokfört 
värde av 19 000 kronor, och övertar den styrelseplats i Uminova Innovation 
som ALMI Företagspartner Nord AB fram till nu innehaft. 
 
Enligt Region Västerbottens förbundsordning, § 22, får Regionförbundet 
Västerbottens län inte förvärva fastigheter, bilda företag eller förvärva 
andelar/aktier i företag utan medlemmarnas godkännande. 
 
Vi önskar därför besked om ni godkänner Region Västerbottens 
övertagande av ALMI Företagspartner Nord AB:s aktieinnehav i Uminova 
Innovation. 
 
Ärendet ska behandlas i Region Västerbottens Förbundsfullmäktige den 28 
november 2013, så vi behöver ert medgivande innan sammanträdet dock 
senast 1 november. 
 
Förslag till beslutsformulering: 
 
Fullmäktige i X kommun/Västerbottens läns landsting: 
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Kfm § 52 (forts) 
Ks § 152   (forts) 
Au § 272   (forts) Dnr 13/Ks265  940 
Medgivande till beslut om övertagande av ALMI Företagspartner Nord 
AB:s aktieinnehav i Uminova Innovation. 
 
Beslutar att medge att Region Västerbotten övertar aktieinnehavet från 
ALMI Företagspartner Nord AB i Uminova Innovation, till ett bokfört 
värde av 19 000 kronor och övertar styrelseplatsen i Uminova Innovation 
som ALMI Företagspartner Nord AB fram till nu innehaft.” 
 
Förslag till beslut 
Vilhelmina kommun har inget att erinra mot övertagandet. 
 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG TILL KOMMUNSTYRELSEN 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att medge att Region Västerbotten övertar aktieinnehavet från ALMI 
Företagspartner Nord AB i Uminova Innovation, till ett bokfört värde av 
19 000 kronor och övertar styrelseplatsen i Uminova Innovation som ALMI 
Företagspartner Nord AB fram till nu innehaft. 
-- 
Ks 2013-09-25 
KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMUNFULLMÄKTIGE 
 
Kommunfullmäktige beslutar  
 
att medge att Region Västerbotten övertar aktieinnehavet från ALMI 
Företagspartner Nord AB i Uminova Innovation, till ett bokfört värde av 
19 000 kronor och övertar styrelseplatsen i Uminova Innovation som ALMI 
Företagspartner Nord AB fram till nu innehaft. 
-- 
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Kfm § 52 (forts) Dnr 13/Ks265  940 
Medgivande till beslut om övertagande av ALMI Företagspartner Nord 
AB:s aktieinnehav i Uminova Innovation. 
 
Kfm 2013-10-14 
Yttrande i ärendet avges av Göran Jonzon, Ulf Grahn och Åke Nilsson 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
att medge att Region Västerbotten övertar aktieinnehavet från ALMI 
Företagspartner Nord AB i Uminova Innovation, till ett bokfört värde av 
19 000 kronor och övertar styrelseplatsen i Uminova Innovation som ALMI 
Företagspartner Nord AB fram till nu innehaft. 
-- 
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Maria Kristoffersson 

 
Kfm § 53  
Ks § 155 
Au § 276 
Au § 195    
Kfm § 6 Dnr 13/Ks17  940 
Motion ang. landsbygdssäkring av beslut i Vilhelmina kommun. 
 
Ärendebeskrivning 
Kfm 2013-04-22 
Motion har inlämnats från Maria Kristoffersson, C, ang. landsbygdssäkring 
av beslut. 
”Centerpartiet strävar efter att skapa förutsättningar för en hållbar tillväxt i 
hela landet. På landsbygden och i tätorterna, för kvinnor och män. Vi vill 
tillvarata landsbygdens unika potential och ge alla människor möjlighet att  
växa och utvecklas av egen kraft och efter egen strävan. 
 
Centerpartiet vill att alla beslut ska landsbygdssäkras, dvs att politiken  
innan beslut tas ska ta fram hur beslutet kan påverka landsbygden, positivt 
eller negativt. Motionen hoppas på att fullmäktige beslutar att införa 
landsbygdssäkring som ett sätt att se till att även vi tar beslut som gagnar  
alla medborgare utan att göra skillnad och se till att de politiska beslut som  
tas blir rättvisa och val grundade utifrån ett geografiskt perspektiv. Det får 
inte vara så att vi tar beslut som gagnar tätorten och missgynnar 
landsbygden. Vi måste vara säkra på att de beslut som tas hanterar 
medborgarna rättvist oavsett var de bor i vår kommun. 
 
Politiska beslut får ofta andra konsekvenser för landsbygden än vad de får 
för tätorten. Det betyder att politikens konsekvenser för de som bor utanför 
tätorten måste bedömas. Det kan handla om invånarnas  
levnadsförhållanden, trivsel, service, hälsa, infrastruktur, tillgänglighet med 
mera. 
 
Centerpartiet och regeringen har infört så kallad landsbygdssäkring vid 
regeringsbeslut och att det nu är dags för en sådan även för politiska beslut  
som tas i landsting och kommuner.  
 
Den kallas för Fälldinmodellen eller Flataklocksmodellen. 
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Kfm § 53  (forts) 
Ks § 155  (forts) 
Au § 276  (forts) 
Au § 195  (forts) 
Kfm §  6  (forts) Dnr 13/Ks17  940 
Motion ang. landsbygdssäkring av beslut i Vilhelmina kommun. 
 
Landsbygdsperspektivet kan enklast vävas in i beslutsprocessen genom 
frågor som: innebär beslutet att det blir lättare eller svårare att bo på 
landsbygden, innebär beslutet att det skapas fler eller färre jobb på 
landsbygden? Eller andra typer av frågor som är viktiga för den regionala 
agendan i ett längre perspektiv. Genom att införa landsbygdssäkring så ökar 
möjligheterna för en hållbar utveckling i hela vår kommun. 
 
Centerpartiet yrkar därför 
 
att Vilhelmina kommun inför landsbygdssäkring av alla politiskt fattade 
beslut för att därigenom bidra till en hållbar utveckling på landsbygden.” 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
att överlämna motionen till kommunstyrelsen för beredning. 
----- 
Au 2013-05-13 
 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att uppdra till kommunchefen att upprätta förslag till yttrande till 
kommunstyrelsens sammanträde 2013-09-25. 
-- 
Au 2013-08-20 
Förslag till yttrande har upprättats. 
 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG TILL KOMMUNSTYRELSEN 
 
Kommunfullmäktige beslutar  
 
att avslå motionen. 
---- 

               



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 16 
Kommunfullmäktige   2013-10-14 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

 
 

Kfm § 53   (forts) 
Ks § 155    (forts)  Dnr 13/Ks17  940 
Motion ang. landsbygdssäkring av beslut i Vilhelmina kommun. 
 
Ks 2013-09-25 

                  Rickard Norberg yrkar att kommunstyrelsen bör återremittera ärendet. 
 

Mikael Österberg yrkar bifall till arbetsutskottets förslag. 
Yttrande i ärendet avges vidare av Åsa Össbo. 

 
Efter avslutad överläggning prövar ordföranden om ärendet ska avgöras   
idag eller om det ska återremitteras. 

 
Efter gjorda propositioner finner ordförande att kommunstyreslen beslutat att 
avgöra ärendet idag. 

 
Ordförande ställer arbetsutskottets förslag under proposition. Efter 
genomförs omröstning finner ordföranden att kommunstyrelsen beslutat att 
bifalla arbetsutskottets förslag. 

 
KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 

 
Kommunfullmäktige beslutar 

 
att avslå motionen. 
-- 
Kfm 2013-10-14 
Annika Andersson yrkar att kommunfullmäktige bör besluta att anta motionen. 
Kerstin Bergsten yrkar bifall till Anderssons förslag. 
 
Åke Nilsson och Göran Jonzon yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 
 
Efter avslutad överläggning ställer ordförande Annika Anderssons förslag mot 
kommunstyrelsens förslag. Efter genomförd omröstning finner ordförande att 
kommunfullmäktige beslutat bifalla kommunstyrelsens förslag. 
 
Votering begärs emellertid och följande propositionsordning uppläses och 
godkänns. Den som bifaller kommunstyrelsens förslag röstar ja, den som 
bifaller Annika Anderssons förslag röstar nej. 
Genomförd votering utfaller med 18 ja, 7 nej samt 4 ledamöter som avstår. 
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Kfm § 53 (forts) Dnr 13/Ks17  940 
Motion ang. landsbygdssäkring av beslut i Vilhelmina kommun. 
 
Kommunfullmäktige har således beslutat avslå motionen. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  

 
att avslå motionen. 
 
Ledamöterna Annika Andersson, Ulf Grahn, Mattias Ihrström och Gunilla 
Jansson, samtliga C, reserverar sig mot beslutet. 
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Fullmäktigeberedn. 
Kommunchefen 
Lars Ekbäck 

Kfm § 54 
Ks § 167 
Au § 303 
Au § 197  ny bilaga 15-17 
Kfm § 9 Dnr 13/Ks131         940 
Motion – HIT flytt vi! 
 
Ärendebeskrivning 
Kfm 2013-04-22 
Mikael Danielsson, Saxnäs, S inkommer med motion hIT flytt vi!. 
 
”Att vår kommun nu genomgår ett stålbad är ett faktum. Sågens 
nedläggning är ett hårt slag och det är inte förvånande om vi känner en 
negativ strömning som förlamar och förhindrar positiva tankar. Det är vid 
sådana tillfällen viktigt att vi lyfter blicken och ser framåt, samlar oss och 
formar en vision om hur vår kommun skall utvecklas och framförhållning 
till framgång och positiv anda. 
 
Listan på negativa effekter som ligger framför oss är inte svår att göra, men 
om vi istället lyfter fram positiva styrkor ser bilden annorlunda ut. Denna 
lista är många gånger svårare att göra men punkterna finns där likväl. 
 
Stark tillväxt inom besöksnäringen, låga kostnader för boende och lokaler, 
lägre löner i jämförelse med storstadsregioner, nära till naturen och 
friluftslivet, lugnare tempo, (livskvalitet), många unga utflyttare som vill 
flytta tillbaka om jobb finns, underbara kommunmedborgare med båda 
fötterna på jorden, bra infrastruktur med utbildning, omsorg och satsningar  
på sjukstugan mm. Därtill stor andel fritidshusägare som redan har ett  
boende och en koppling till kommunen, och som i vissa fall driver både 
små och stora företag på den nuvarande hemorten men har hjärtat här i vår 
kommun. 
 
Nu växer bilden fram av en kommun med konkurrenskraft, livskvalitet och 
människor med ett innehåll. Men då kommer den självklara frågan: Hur 
ökar vi sysselsättningen och inom vilka områden skall vi så för att senare 
skörda? 
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Kfm § 54   (forts) 
Ks § 167    (forts) 
Au §  303   (forts) 
Au §  197   (forts) 
Kfm § 9      (forts) Dnr 13/Ks131  940 
Motion – HIT flytt vi! 
 
Om vi försöker tyda kristallkulan så växer en bild fram som pekar på IT-
sektorn som något som kommer att växa enormt inom handel, support, 
försäljning m m. Om tio år kommer vi sannolikt inte att känna igen oss på 
detta område utifrån dagens måttstock. Detta är en sektor som kräver 
säkerhet, snabbhet och trygghet i form av fiberkabel. Idag kan vi se en 
tendens till att företag inom denna sektor känner av en konkurrens där 
efterfrågan från kunder är låga kostnader, hög kvalitet, trygga och snabba 
för bindelser. Företagen ser sig omkring under sämre tider och är mera 
öppna för förändringar. Även de förbereder sig för en ny tid där bl a e- 
handeln kommer växa enormt. Där skall vi finnas med och visa upp oss. 
 
Nu infinner sig detta faktum att vi i Vilhelmina satsar på fiberbaserad 
infrastruktur och faktiskt sticker ut som en region tillsammans med en del 
av våra grannkommuner, som erbjuder full tillgång till bredband med hög 
kapacitet och säkerhet. Idag finns det i praktiken bara 12 kommuner i landet 
som klarar kvalitetskrav, varav ett flertal finns i vår närhet.  
Bredbandsforums nya bredbandsindex visar idag att i över 150 kommuner 
saknas i praktiken snabba uppkopplingar. 
 
Detta faktum ger oss ett försprång i landet för att skapa sysselsättning 
inom IT-sektorn och bli en ledande region och kommun på detta område. 
Men detta försprång kommer vi inte inneha för alltid, vilket gör att vi 
måste ge denna fråga högsta prioritet nu! 
 
Just nu genomgår landet en djup lågkonjunktur och den kloke tänker ”nu 
förbereder vi oss för vändningen”. Det är precis det vi skall göra och detta 
gör även nya och gamla aktörer på marknaden. 
 
Vi skall göra en inventering i hela kommunen för att peka ut lämpliga lokaler, 
både kommunens och privata, i syfte att verka för robusta (se PTS 
definition) IT-hotell och redundanta fiberförbindelser i attraktiva miljöer 
både på tätorten och utanför för att bredda näringslivet och sysselsättningen.  
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Kfm § 54  (forts) 
Ks § 167   (forts) 
Au § 303  (forts) 
Au §  197  (forts) 
Kfm § 9    (forts) Dnr 13/Ks131  940 
Motion – HIT flytt vi! 
 
Vi har ett behov av att bredda näringslivet i kommunen där det finns stark 
tillväxt, typexempel inom besöksnäringen där gräset växer snabbare om vi 
göder. 
 
Vi skall påskynda utbyggnaden av fiber västerut och till kommunens ”vita 
fläckar”. Vi har idag fiberkabel till Stalon. 
Vi skall söka finansieringslösningar på kort sikt med stöd av 
genomarbetade förstudier (ex infrastrukturplaner) och på lång sikt i RUS-
arbetet, samt öka samarbetet i regionen för att stärka profilen och 
strukturen. 
 
Vi skall göra en inventering bland våra fritidshusägare om vad som krävs 
för att värva en del av dessa till vår kommun, och även inhämta deras tankar 
om framtiden i kommunen. Fritidshusägarna har redan en bostad och då  
oftast i den västra delen av kommunen som kan, om de vill, kvarstå som 
fritidshus eller bli deras permanentboende. 
 
Vi skall ge Malgomajskolan i uppdrag att starta ett flertal utbildningar och 
inriktningar för att öka kompetensen inom IT-området med sikte på handel, 
support, distansarbete, språk osv. 
 
Vi skall kontakta utflyttade kommunbor med fokus på de yngre och höra av de 
kan bidra med eller vad vi behöver göra för att locka hem våra före detta 
kommunbor för att nå målet HIT flytt vi! 
 
Vi ska bjuda in medborgare till seminarier och work-shops för att tillsammans 
forma vår framtid på detta område. 
 
Vi skall peka ut viktiga strategiska marknadsföringsinsatser för att locka till 
oss sysselsättning inom detta område. 
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Kfm § 54  (forts) 
Ks § 167   (forts) 
Au § 303  (forts) 
Au §  197 (forts) 
Kfm § 9    (forts) Dnr 13/Ks131  940 
Motion – HIT flytt vi! 
 
Vi ska locka fram utifrånperspektiv genom vår kontakt med fritidshusägare 
och före detta kommunbor. 
 
Vi ska bygga upp en kommun med många (och då med fokus på yngre) 
entreprenörer, lokalt ägande, ett bredare näringsliv och långsiktighet. En 
kommun med dynamik och unga människor samt ett hjärta som klappar för 
Vilhelmina kommun. 
 
Sågens nedläggning är ett hårt slag för vår kommun och tvingar oss att 
tänka nytt. Nu är tidpunkten att förändra strukturen i vår kommun och  
region. Sågens nedläggning ger oss även möjlighet till hjälp utifrån för att 
finansiera en satsning som denna på utbildning, inventering, målsökning, 
marknadsföring, delaktighet, regionsamverkan m m. 
 
Mot bakgrund av ovanstående yrkar jag: 
Att: kommunstyrelsen ges i uppdrag att ge IT sektorn högsta prioritet i 

arbetet att utveckla vår kommun framåt och möta framtidens 
       behov och möjligheter, där styrning, inventering, kartläggning, 

infrastruktur-satsningar, riktlinjer, målsökning och strategier 
utformas inom denna sektor för att nå målet, landets ledande IT-
centrum i enlighet med motionens syfte och intention. 

Att: Malgomajskolan och Lärcentrum ges i uppdrag att presentera en 
       plan där kompetenshöjning inom denna sektor belyses och tryggas 
       för att möta efterfrågan i regionen. 
Att: kommunstyrelsen tar initiativ till att ett IT råd initieras där 

hembygdsförankring, ungdom, brinnande intresse, kompetens samt 
geografisk spridning i kommunen är ledord. It rådet är en viktig 

      del i vår satsning på att utveckla en för Vilhelmina kommun 
      avgörande strukturförändring. 
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Kfm §  54  (forts) 
Ks § 167    (forts) 
Au § 303   (forts) 
Au §  197  (forts) 
Kfm § 9     (forts) Dnr 13/Ks131  940 
Motion – HIT flytt vi! 
   
Faktum kvarstår, vi kan sköta e-handelssidor, distansarbete, support och 
uppbyggnad m m åt uppdragsgivare i hela världen med hög kompetens från 
regionen med loket 
 
Vilhelmina Kommun – landets ledande IT-centrum längst fram. ”  
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
att överlämna motionen till kommunstyrelsen för beredning. 
----- 
Au 2013-05-13 
 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att uppdra till kommunchefen att upprätta förslag till yttrande till 
kommunstyrelsens sammanträde 2013-09-25. 
-- 
Au 2013-09-10 
 
Motionen är under beredning och kommer att behandlas vid  
kommunstyrelsens sammanträde 2013-09-25. 
 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att återuppta ärendet till behandling vid kommunstyrelsens sammanträde  
2013-09-25. 
-- 
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Kfm § 54 (forts) 
Ks § 167 (forts) Dnr 13/Ks131  940 
Motion – HIT flytt vi! 
 
Ks 2013-09-25 
Yttrande i ärendet har upprättats av enhetschef Christer Staaf och IT-chef  
Jonas Örnberg 2013-09-02. 
 
Åke Nilsson yrkar att kommunstyrelsen bör föreslå kommunfullmäktige 
besluta 
att bifalla motionen 
att tillsätta en fullmäktigeberedning med uppgift att lämna förslag av 
motionens intentioner. 

 
att beredningen består av sju ledamöter, en från varje parti i 
kommunfullmäktige med Mikael Danielsson (S) som ledamot från 
socialdemokraterna och tillika sammankallande i beredningen. 

 
att beredningen ska lämna sitt förslag till kommunstyrelsens första 
sammanträde 2014. 
 
att uppdra till kommunchefen att utse de tjänstemän som ska ingå i 
beredningen. 
 
Yttrande i ärendet avges vidare av Rikard Norberg 
 
Efter avslutad överläggning och gjorda propositioner finner ordförande att 
kommunstyrelsen beslutat bifalla Åke Nilssons förslag. 
-- 
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Kfm § 54 (forts) 
Ks § 167  (forts) Dnr 13/Ks131  940 
Motion – HIT flytt vi! 
 
KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 
 
Kommunfullmäktige beslutar  
 
att bifalla motionen 
 
att tillsätta en fullmäktigeberedning med uppgift att lämna förslag av 
motionens intentioner. 
 
att beredningen består av sju ledamöter, en från varje parti i 
kommunfullmäktige med Mikael Danielsson (S) som ledamot från 
socialdemokraterna och tillika sammankallande i beredningen. 
 
 att beredningen ska lämna sitt förslag till kommunstyrelsens första 
sammanträde 2014. 
 
att uppdra till kommunchefen att utse de tjänstemän som ska ingå i 
beredningen 
-- 
Kfm 2013-10-14 
Valberedningens ordförande föreslår att följande ledamöter utses för 
beredningen: 
 
Mikael Danielsson, Saxnäs, S sammankallande 
Rune Andersson V 
Ulf Grahn C 
Katharina Hahlin M 
Göran Jonzon KD 
Bengt Bergsten PA 
Helen Gavelin FP 
 
Mikael Danielsson Saxnäs tackar för motionssvaret och för förtroendet att leda 
arbetet i fullmäktigeberedningen. Danielsson yrkar vidare bifall till kommun-
styrelsens förslag 
 
Ulf Grahn yrkar att kommunfullmäktige bör göra en medelsanvisning för 
beredningens arbete. 
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Kfm § 54 (forts)  Dnr 13/Ks131  940 
Motion – HIT flytt vi! 
 
Åke Nilsson yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag samt yrkar vidare att 
kommunfullmäktige bör besluta att ut kommunfullmäktiges förfogande anslå 
50.000:- för beredningens arbete. 
 
Rickard Norberg och Kerstin Bergsten yrkar bifall till kommunstyrelsens 
förslag. 
 
Efter avslutad överläggning och gjorda propositioner finner ordförande att 
kommunfullmäktige beslutat bifalla kommunstyrelsens förslag kompletterat 
med Ulf Grahns och Åke Nilssons yrkande om medelsanvisning och 
valberedningens förslag till bemanning av utredningen. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
att bifalla motionen, 
 
att tillsätta en fullmäktigeberedning med uppgift att lämna förslag av 
motionens intentioner, 
 
att beredningen består av: 
Mikael Danielsson, Saxnäs, S sammankallande 
Rune Andersson V 
Ulf Grahn C 
Katharina Hahlin M 
Göran Jonzon KD 
Bengt Bergsten PA 
Helen Gavelin FP 
 
 att uppdra till kommunchefen att utse de tjänstemän som ska ingå i bered-
ningen, 
 
att ur anslaget till kommunfullmäktiges förfogande anslå 50.000:- till 
fullmäktigeberedningens arbete, 
 
att beredningen ska lämna sitt förslag till kommunstyrelsens första 
sammanträde 2014. 
-- 
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Kfm § 55  
Allmänpolitisk debatt 
 
Enligt fullmäktiges arbetsordning inleds bl. a behandling av budget för 
nästkommande år med en allmänpolitisk debatt.  
Den får pågå under högst två timmar.  
Kommunstyrelsen ordförande inleder debatten och, som situationen fn är i 
kommunstyrelsen, så går ordet till en av oppositionens företrädare och därefter 
kan ledamöterna fritt begära ordet. 
 
Anföranden avges av Åke Nilsson och Jonny Kärkkäinen och därefter av 
Göran Jonzon, Maria Lundqvist, Katharina Hahlin, Agneta Lindström-Berg, 
Annika Andersson, Mikael Danielsson (Saxnäs), Kerstin Bergsten, Viveka 
Abramsson och av Rune Andersson. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att förklara den allmänpolitiska debatten avslutad. 
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Soc 
Lars Ekbäck 
 

Kfm § 56 
Ks § 156 
Au § 285 Dnr 13/Ks258  706 
Avgifter för hälso- och sjukvård i ordinärt boende. 
 
Ärendebeskrivning 
Au 2013-09-10  

                                   Utifrån socialtjänstlag (2001:453 SoL) kapitel 8 § 5 gäller följande 
Den enskildes avgifter får 
• för hemtjänst och dagverksamhet, tillsammans med avgifter som avses i 
      26 § sjätte stycket hälso- och sjukvårdslagen (1982:763) per månad 
      uppgå till högst en tolftedel av 0,48 gånger prisbasbeloppet, 
• för bostad i särskilt boende per månad uppgå till högst en tolftedel av 0,50 

gånger prisbasbeloppet. Lag (2010:250). 
 
Ambition bland kommunerna i Västerbotten bör vara att skapa så få nya 
avgiftsslag som möjligt. Därför bör det i varje kommun införas en 
sammanhållen avgift för HSL som kopplas till prisbasbelopp (PBB) maxtaxan 
och kommunens befintliga avgiftssystem för SoL-insatser. Maxtaxan 
förändras årligen vilket säkrar avgiften inför kommande års kostnadsökningar. 
 
Prövningen enligt maxtaxan är dock tillämpligt enbart för de som har 
kombination av SoL/HSL. Det innebär att kommunerna måste fastställa avgift 
för dels de som omfattas av maxtaxan och dels för de som enbart har HSL-
insats. Ur likställighetssynpunkt bör avgifterna så långt möjligt vara lika för 
personer som har HSL-insats i kombination av hemtjänst (SoL-insats) och för 
de som enbart har HSL. 
Alternativa förslag till HSL-avgift i Västerbotten 
I det följande beskrivs alternativa förslag till avgifter för de två grupper som 
kommer att omfattas av den kommunala hälso- och sjukvården. 
För de personer som både har hemtjänst och hälso- och sjukvårdsinsats 

Två alternativ redovisas nedan och där HSL-insatserna likställs, dvs. avgiften 
blir densamma som det handlar om utprovning av hjälpmedel eller om det 
handlar om ett besök av sjuksköterska eller annan HSL-personal. 
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Kfm § 56 (forts) 
Ks §156   (forts) 
Au §285   (forts) Dnr 13/Ks258  706 
Avgifter för hälso- och sjukvård i ordinärt boende. 
 
Alternativ 1 

Respektive kommun sätter sin egen prislapp för vad hälso- och sjukvården ska 
kosta men för alla kommuner gäller samma avgiftstak nämligen att hemtjänst, 
dagverksamhet och hälso- och sjukvård maximalt får kosta 1780 kronor per 
månad (2013 års prisnivå). Avgiften kan sättas per besök eller som en fast 
månadsavgift (abonnemang). Respektive kommuns avgiftsmodell avgör hur 
utseendet på avgiften ska se ut i den enskilda kommunen vilket skapar 
samstämmighet mellan insatserna i den egna kommunen. Nackdelen med 
alternativ 1 är att avgiften kommer att variera mellan kommunerna i länet, 
samt att personer som växlar mellan insatserna från landstinget och 
kommunen får två olika system kring avgiftshantering. 
Alternativ 2 
Länets kommuner enas om att HSL-avgiften istället ska motsvara landstingets 
högkostnadsskydd, trots att kommunerna inte omfattas av detta i lagstiftning. 
Landstingets högskostnadsskydd för ”öppen sjukvård, sjukvårdande 
behandling och viss tandvård” uppgår till 1 100 kr per år. 
Samtliga kommuner i Västerbotten kan ur administrationssynpunkt välja att ta 
ut beloppet som en månadsavgift (92 kr/mån =5 % av maxtaxan).  Förslaget 
skapar samstämmighet i länet men olikheter mellan avgifterna inom respektive 
kommun. Nackdelen ar att HSL-avgiften skiljer sig från SoL-avgiften i en 
kommun, att det görs skillnad mellan olika typer av insatser och vem som 
utför insatsen. 
Givetvis gäller maxtaxeprövning enligt SoL 8 kap § 5 oavsett om alternativ 1 
eller 2 väljs dvs den enskilde betalar aldrig mer än vad dennes 
betalningsförmåga tillåter. 
För de personer som enbart har hälso- och sjukvårdsinsats 

För att skapa likställighet kring vad HSL-insatser kostar i kommunal regi. 
Väljs alternativ 1 ovan så fastställer respektive kommun den avgift som ska tas 
ut för hälso- och sjukvård (per besök eller fast månadsbelopp).  
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Kfm § 56 (forts) 
Ks § 156  (forts) 
Au § 285  (forts) Dnr 13/Ks258  706 
Avgifter för hälso- och sjukvård i ordinärt boende. 
 
Respektive kommun fastställer samtidigt grund för eventuell jämkning av 
avgift utifrån betalningsförmåga. 
 
Väljs alternativ 2 ovan bör kommunerna samtidigt fastställa grunder för en 
eventuell jämkning utifrån betalningsförmåga. 
 
Hjälpmedel 
I båda alternativen ovan följer avgiften för utprovning av hjälpmedel avgiften 
som tas ut för andra typer av besök, här görs ingen skillnad. 
 
Kostnaden för själva hjälpmedlet bör hållas utanför avgiftssystemen ovan då 
den bygger på en förteckning av hjälpmedeel där man prissätter vad olika 
hjälpmedel ska kosta. 
 
En grupp kommunrepresentanter bör tillsättas som med utgångspunkt från 
landstingets aktuella prislista tar fram nya priser för kommunerna fr o m den 1 
september 2013. 
 
Kommunerna bör enas om vilka hjälpmedel som ska bekostas av den enskilde 
och det bör även tillämpas samma för särskilt boende (likställighet). 
 
Särskilt boende 
I de flesta kommuner betalar brukare på särskilt boende någon form av avgift 
som ofta uppgår till maxtaxan (1 780 kr/mån). Avgiften inkluderar ofta all 
omvårdnad och service som ges på boendet. Uppgår avgiften till 1780 kr är 
HSL redan inkluderad. 
Socialcheferna i Västerbotten har gemensamt förordat alternativ 1. 
Socialnämnden har 2013-06-13 § 163 beslutat 
att socialnämnden tar beslut på HSL avgifter från 18 år enligt alternativ 1 
avseende hemsjukvården från den 1 september 2013, 
att avgifter för hjälpmedel hålls utanför avgiftssystemet, 
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Kfm § 56 (forts) 
Ks § 156  (forts) 
Au § 285  (forts) Dnr 13/Ks258  706 
Avgifter för hälso- och sjukvård i ordinärt boende. 
 
att begära hos kommunfullmäktige om godkännande av vidtagna åtgärder 
beträffande hemsjukvårdsavgifter. 
 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG TILL KOMMUNSTYRELSEN 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att godkänna vidtagna åtgärder beträffande hemsjukvårdsavgifter, 
 
att uppdra till socialnämnden att ta beslut på HSL-avgifter enligt  
alternativ 1 
 
att avgifter för hjälpmedel hålls utanför avgiftssystemet. 
-- 

                                   Ks 2013-09-25 
Mikael Österberg yrkar bifall till arbetsutskottets förslag. 

 
Yttrande i ärendet avges vidare av Ingrid Ericsson, Åke Nilsson, Rickard 
Norberg och Gunilla Prång 

 
KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 

 
Kommunfullmäktige beslutar 

 
att godkänna vidtagna åtgärder beträffande hemsjukvårdsavgifter, 
 
att uppdra till socialnämnden att ta beslut på HSL-avgifter enligt  
alternativ 1 
 
att avgifter för hjälpmedel hålls utanför avgiftssystemet. 
-- 
Socialnämnden har 2013-09-05 § 189 beslutat  
 
att som tillägg till socialnämndens beslut (§ 163/2013) förslå 
kommunfullmäktige att avgiften enbart för hälso- och sjukvårdsinsatser för 
patienter i ordinärt boende fastställs till att uppgå till max 1780 kr/år. 
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Kfm § 56 (forts)  Dnr 13/Ks258  706 
Avgifter för hälso- och sjukvård i ordinärt boende. 
 
Kfm 2013-10-14 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att godkänna vidtagna åtgärder beträffande hemsjukvårdsavgifter, 
 
att uppdra till socialnämnden att ta beslut på HSL-avgifter enligt  
alternativ 1, 
 
att avgifter för hjälpmedel hålls utanför avgiftssystemet, 
 
att avgiften enbart för hälso- och sjukvårdsinsatser för patienter i ordinärt 
boende fastställs till att uppgå till max 1 780 kr/år. 
-- 
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Lars Ekbäck 
Ingemar S 

 
 
Kfm § 57 
Ks § 160   13-9/3-8 
Au § 293 Dnr 13/Ks283         170 
Taxa för räddningstjänst 2014. 
 
Ärendebeskrivning 
Au 2013-09-10 
Förslag till ny taxa för 2014 har upprättats som är harmoniserad  i 
räddningsregion Vilhelmina-Dorotea-Åsele. 
Taxan har uppräknats med 2 % 
 
Förslag till beslut 
 
att anta föreslagen taxeändring för 2014 
 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR  
 
att hänskjuta ärendet till budgetremissen 
-- 

                                   Ks 2013-09-25 
KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 

 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att höja taxan för räddningstjänst med 2 % för 2014. 
-- 
Kfm 2013-10-14 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
att höja taxan för räddningstjänst med 2 % för 2014. 
-- 
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Sören Hagenvald 
Lars Ekbäck    Kfm § 58 

Ks § 163 
Au § 296   Dnr 13/Ks284  041 
VA-taxa 2014 budgetförslag + 5% rörlig 15% fast. 
 
Ärendebeskrivning 
Au 2013-09-10 
Kommunfullmäktige har senast 2012-11-26, § 77 fastställt avgifterna för 
vatten- och avloppstaxan 
 
VA-taxan omfattar tre delar enligt följande: 
1. Serviceavgift (erlägges en gång)  
2. Grundavgift (erlägges årligen – debiteras samtliga fastigheter) 
3. Brukningsavgift (erlägges årligen – debiteras samtliga fastigheter) 
 
Tekniska enheten föreslår att brukningsavgifterna höjs med 1,15 kr och 
grundavgiften höjs med 63,84,126 resp 266,25 kronor enligt sammanställning. 
Förslaget motsvarar en höjning med 5 % resp 15 %. 
 
Förslaget till va-taxa innebär följande: 
 
1. Serviceavgift erlägges en gång i samband med anslutning av fastigheten 
till va-nätet och uttas med nedanstående belopp. 

Serviceavgift 

Bostadsfastighet                                 2014       Höjning 
a) en serviceavgift per fastighet 
avs serviceledning för 
- vattenförsörjning                                42.632 0 
- avlopp                                34.880 0 
- tillsammans                                77.512 0 
b) en avgift per m2 enbart  tätorten          6,20           0 
c) en avgift per lägenhet                                12.402 0 
 
Annan fastighet                          
serviceavgift per fastighet 
avs serviceledning för 
- vattenförsörjning                                49.577 0 
- avlopp                                40.338 0 
- tillsammans                                89.915 0         
b) en avgift per m2 enbart  tätorten 12,40                0 
Till avgiften påföres lagstadgad mervärdesskatt. 
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Kfm § 58  (forts) 
Ks § 163   (forts) 
Au § 296   (forts) Dnr 13/Ks284  041 
VA-taxa 2014 budgetförslag + 5% rörlig 15% fast. 
 
2.    Grundavgift erlägges årligen och debiteras samtliga fastigheter 
med nedanstående belopp. 
 
Grundavgift 
 
Fastighet (samtliga)                    2014         Ändring  inkl. merv.skatt    
en grundavgift per fastighet och år 
avs vatten och avlopp för 
- fastigheter med högst 1 lägenhet       2041,25       + 266,25     2.551,56 
- fastigheter med ytterligare lgh             968/lgh      + 126         1210:- 
- fritidshus                   2041,25       + 266,25     2216,56 
- ladugårdar                   2041,25       + 266,25     2216,62 
- affärer o industri 11-20 lgh                   648/lgh     + 84             810:- 
- -”-                        21      lgh                   485/lgh    + 63              606,25 
 
3. Brukningsavgift erläggs årligen och debiteras samtliga fastigheter med 
nedanstående belopp. Där noteras att för fastigheter utan va-mätare uttas 
en schabloniserad förbrukningsavgift.   
 
Brukningsavgift 
 
Fastigheter med va-mätare 
                   2014       Ändring    inkl.merv.skatt 
en brukningsavgift per m3 
levererat renvatten för 
- vattenförsörjning                  12,45                     + 0,59 15,56 
- avlopp och spillvatten                    9,68                     + 0,46 12,10 
- tillsammans                                      22,13                     + 1,15   27,66 
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Kfm § 58  (forts) 
Ks § 163   (forts)  
Au § 296   (forts) Dnr 13/Ks284  041  
VA-taxa 2014 budgetförslag + 5% rörlig 15% fast. 
 
Fastigheter utan va-mätare 
En schabloniserad förbrukningsavgift per lägenhet och år för 
 
Fastigheter exkl. fritidshus                    2014     Ändring  inkl.merv.skatt 
 
- vattenförsörjning                       1.245,30    +59,3   1.556,60 
- spillvatten                          969,15    +46,15         1.141,25:- 
- tillsammans                       2.214,45    +105,45 2.768:- 
 
Fritidshus                     
 
- vattenförsörjning                         622    +29,65        777,50 
- spillvatten                         484    +23               605:- 
- tillsammans                      1.106    +52,65     1.382,50 
 
Ladugårdar 
 
- vattenförsörjning                      3634     +173           4542,50 
 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR  
 
att hänskjuta ärendet till budgetremissen. 
 
att uppdra till kommunchefen att ta fram en sammanställning över antalet 
abonnenter per kategori samt varje kategoris förbrukning. 
-- 

                                   Ks 2013-09-25 
Yttrande i ärendet avges av Rickard Norberg. 
 
KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 

 
Kommunfullmäktige beslutar  
 
att fastställa upprättat förslag till va-taxa för 2014. 
-- 
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Kfm § 58 (forts) Dnr 13/Ks284  041  
VA-taxa 2014 budgetförslag + 5% rörlig 15% fast. 
 
Kfm 2013-10-14 
Yttrande i ärendet avges av Maria Lundqvist, Åke Nilsson och Göran Jonzon. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
att fastställa upprättat förslag till va-taxa för 2014. 
-- 
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Soc 
Lars Ekbäck 

Kfm § 59 
Ks § 164 
Au § 297 Dnr 13/Ks257  041 
Avgift för trygghetslarm år 2014. 
 
Ärendebeskrivning 
Au 2013-09-10 
Kommunfullmäktige har senast 2012-11-26, § 75 beslutat om avgift för 
trygghetslarm. 
 
Socialnämnden har 2013-05-07, § 127 beslutat 
 
att föreslå kommunfullmäktige att avgiften för trygghetslarm kvarstår på 
samma nivå, 204 kronor. 
 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  hänskjuta ärendet till budgetremissen. 
-- 
Ks 2013-09-25 
 
KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 
 

                                   Kommunfullmäktige beslutar 
 
                                   att för 2014 bibehålla avgiften för trygghetslarm, 204:- 
                                   -- 

Kfm 2013-10-14 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 

                                   att för 2014 bibehålla avgiften för trygghetslarm, 204:-. 
                                   -- 
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Gun-Inger Fryklund 
Lars Ekbäck 

 
Kfm § 60 
Ks § 174   13-9/33-37 
Au § 318 Dnr 13/Ks287          041 
Renhållningstaxa för 2014, Vilhelmina kommun. 
 
Ärendebeskrivning 
Au 2013-09-10 
Kommunfullmäktige har 2012-11-26, § 78 antagit renhållningstaxa för 
Vilhelmina kommun. 
 
Förslag till renhållningstaxa för 2014 har upprättats med en föreslagen höjning 
med 2 %. 
 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att hänskjuta förslaget till budgetremissen 
 
att uppdra till kommunchefen att komplettera ärendet med följande: 
 
-Antal abonnenter 
-Antal abonnenter med kärlhämtning som inte lämnar avfall. 
- Årlig avfallsvolym vid Granberget, Dikanäs och Saxnäs 
återvinningscentraler. 
-- 

                         Ks 2013-09-25 
Kommunchefen redovisar sammanställning över efterfrågade uppgifter. 
 
Åke Nilsson yrkar att kommunstyrelsen bör föreslå kommunfullmäktige att 
höja renhållningstaxan med 2 % från 1 jan 2014. 
 
Nilsson yrkar vidare att kommunstyrelsen bör besluta att tillsätta en 
arbetsgrupp med uppgift att lämna förslag på ny renhållningstaxa fr.o.m. 2015. 
att arbetsgruppen bör bestå av fyra politiker från kommunstyrelsen och två 
från Miljö-och byggnadsnämnden. 
att kommunchefen utser de tjänstemän som ska ingå i arbetsgruppen. 
att arbetsgruppens förslag ska skickas med i budgetremissen för 2015. 
 
Nilsson förslår vidare att Gunilla Prång och Mikael Österberg 
utses till arbetsgruppen. 
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Kfm § 60 (forts)   13-9/33-37 
Ks § 174  (forts) Dnr 13/Ks287          041 
Renhållningstaxa för  2014, Vilhelmina kommun. 
 
Ingrid Ericsson yrkar att Ingrid Ericsson och Rickard Norberg utses till 
gruppen från alliansens sida. 
 
Efter avslutad överläggning och gjorda propositioner finner ordförande att 
kommunstyrelsen beslutat bifalla Nilssons och Ericssons yrkanden. 
 
KOMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att höja renhållningstaxan med 2 % från 1 jan 2014. 
 
KOMMUNSTYRELSEN BESLUTAR 
 
att tillsätta en arbetsgrupp med uppgift att lämna förslag på ny 
renhållningstaxa fr.o.m. 2015. 
 
att utse en arbetsgrupp bestående av fyra politiker från kommunstyrelsen och 
två från Miljö-och byggnadsnämnden. 
 
att kommunchefen utser de tjänstemän som ska ingå i arbetsgruppen. 
 
att arbetsgruppens förslag ska skickas med i budgetremissen för 2015. 
 
att utse Gunilla Prång ,Mikael Österberg, Ingrid Ericsson och Rickard Norberg 
till arbetsgruppen. 
-- 
Kfm 2013-10-14  
Åke Nilsson yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 
 
Yttrande i ärendet avges vidare av Göran Jonzon och Ulf Grahn. 
 
Efter avslutad överläggning och gjorda propositioner finner ordförande att 
kommunfullmäktige beslutat bifalla kommunstyrelsens förslag. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
att höja renhållningstaxan med 2 % från 1 jan 2014. 
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Soc 
Lars Ekbäck 

Kfm § 61 
Ks § 183   Dnr 13/Ks302  041 
Hyresavgift för kommunens särskilda boendeformer år 2014 
 
Ärendebeskrivning 
Ks 2013-09-25 
Kommunfullmäktige har senast 2012-11-26, § 73, beslutat om hyres- 
avgift  för kommunens särskilda boendeformer.  
 
Socialnämnden beslutar enligt 2013-09-05,  Sn § 188  
 
att föreslå kommunfullmäktige att hyressättningen för socialnämndens 
äldreboende ska följa vad som stadgas i 12 kap. Jordabalken, den s k 
Hyreslagen,  
 
att hyressättning enligt bruksvärdesprincipen tillämpas från och med  
budgetår 2015,  
 
att föreslå kommunfullmäktige att hyresnivån för särskild boendeform 
generellt uppräknas med 2 % för 2014,  
 
att föreslå kommunfullmäktige att hyresnivån för Strandbacka bestäms till 
faktisk hyreskostnad per månad utifrån gällande blockhyresavtal,  
 
att föreslå kommunfullmäktige att hyresnivån för Åsbacka äldreboende 
uppräknas med 2 % för 2014 utifrån av socialnämnden fastställd hyra för 
respektive boendeenhet,  
 
att förvaltningen på bästa möjliga sätt hjälper våra biståndstagare att söka 
bostadstillägg,  
 
att vid fastställande av avgiftsunderlag görs en beräkning som inkluderar 
bostadstillägg under förutsättning att biståndstagaren bedöms ha rätt till 
sådant.  
 
Ledamot Ewa Larsson reserverar sig mot första att-satsen i beslutet.  
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Kfm § 61  (forts) 
Ks § 183   (forts)  Dnr 13/Ks302 041 
Hyresavgift för kommunens särskilda boendeformer år 2014 
 
Ks 2013-09-25 
KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 
 
Kommunfullmäktige beslutar  
 
att hyresnivån för särskild boendeform generellt uppräknas med 2 % för 2014 
 
att hyresnivån för Strandbacka bestäms till faktisk hyreskostnad per månad 
utifrån gällande blockhyresavtal 
 
att hyresnivån för Åsbacka äldreboende uppräknas med 2 % för 2014 utifrån 
av socialnämnden fastställd hyra för respektive boendeenhet 
-- 
Kfm 2013-10-14 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  

 
att hyresnivån för särskild boendeform generellt uppräknas med 2 % för 2014, 
 
att hyresnivån för Strandbacka bestäms till faktisk hyreskostnad per månad 
utifrån gällande blockhyresavtal, 
 
att hyresnivån för Åsbacka äldreboende uppräknas med 2 % för 2014 utifrån 
av socialnämnden fastställd hyra för respektive boendeenhet. 
-- 
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UBN 
Lars Ekbäck 

 
Kfm § 62 
Ks § 185   Dnr 13/Ks306 041 
Terminsavgift för den kommunala musikskolan 2014 
 
Ärendebeskrivning 
2013-09-25 
Kommunfullmäktige 2012-11-26 § 79 beslutat 
 
att fastställa terminsavgiften vid kommunala musikskolan 2013 till 600 
kronor. 
 
Reservation mot beslutet anförs av Maria Kristoffersson, Ulf Grahn, Robert 
Svensson och Mattias Ihrström, samtliga (C), Rickard Norberg, Jonny 
Kärkkäinen och Inga-Lena Larsson samtliga (KD), Helen Gavelin och Birgitta 
Hedsell, båda (FP) samt Rolf von Walden och Anette Nilsson, båda (M). 
 
Utbildningsnämnden har 2013-09-17 § 97 beslutat 
 
att föreslå Kommunfullmäktige att fastställa avgiften till den kommunala 
musikskolan till 600 kr per termin.  
 
Ks 2013-09-25 
 
KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 
 
Kommunfullmäktige beslutar  
 
att fastställa avgiften till den kommunala musikskolan till 600:- per termin. 
-- 
Kfm 2013-10-14 
Annika Andersson, Anita Johansson, Douglas Pettersson och Maria Lundqvist 
yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 
 
Yttrande i ärendet avges vidare av Jonny Kärkkäinen och Göran Jonzon. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
att fastställa avgiften till den kommunala musikskolan till 600:- per termin. 
-- 
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UTVE 
Lars Ekbäck 

 
 
 
Kfm § 63 
Ks § 186   Dnr 13/Ks318  041 
Taxa och avgifter simhallen 2014 
 
Ärendebeskrivning 
2013-09-25 
Kommunfullmäktige 2012-11-26 § 81 beslutat  
 
att fastställa upprättat förslag till taxa för simhallen för 2013. 
-- 
Ks 2013-09-25 
Badmästare Ulf Nenzen rekommenderar i skrivelse 2013-09-23 
att nuvarande taxa bibehålls för 2014.  
En höjning skulle innebära att de totala intäkterna minskar. 
 
KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 
 
Kommunfullmäktige beslutar  
 
att bibehålla nuvarande avgifter och taxor för simhallen för 2014. 
-- 
Kfm 2013-10-14 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
att bibehålla nuvarande avgifter och taxor för simhallen för 2014. 
-- 
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Lars Ekbäck               Kfm § 64 
Ks § 165      
Au § 299       13-9/14-17 
Au § 256   Dnr13/Ks240    043 
Budget 2014-2016 
 
Ärendebeskrivning  
Au 2013-06-18 
Ekonomienheten redovisar i skrivelse förslag till budgetremiss. 
 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att remittera förslaget till de politiska partierna med en remisstid fram till 
2013-09-10. 
--- 
Au 2013-09-10 
Vid socialnämndens sammanträde 2013-06-13 har skrivelse inlämnats från 
Alliansen och Politiskt Alternativ. 
 
Socialnämnden har 2013-06-13, § 156 beslutat 
 
att skicka skrivningen till kommunstyrelsen utan eget yttrande. 
 
Katharina Hahlin meddelar att Alliansen kommer att lämna sin budgetremiss 
25 september. 
 
Katharina Hahlin yrkar att arbetsutskottet bör besluta att skicka skrivningen 
till budgetremissen. 
 
Mikael Österberg yrkar att arbetsutskottet bör besluta att inte skicka den till 
kommunstyrelsen då finansiering saknas. 
 
Efter avslutad överläggning och gjorda propositioner finner ordförande att 
arbetsutskottet beslutat bifalla Mikael Österbergs förslag. 
 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att inte överlämna socialnämndens skrivelse till kommunstyrelsen då den 
saknar finansiering. 
 
Katharina Hahlin och Ingrid Ericsson reserverar sig mot beslutet. 
 
att notera alliansens datum för inlämning av budgetremissen. 
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Kfm § 64  (forts) 
Ks § 165   (forts)   Dnr 13/Ks240  043 
Budget 2014-2016 
 
Ks 2013-09-25 
Remissvar har inlämnats av Socialdemokraterna och Vänsterpartiet, Politiskt 
alternativ samt Allians för Vilhelmina. 
 
Under överläggning i ärendet deltar ekonomichef Lars Ekbäck. 
 
Mikael Österberg yrkar att kommunstyrelsen bör föreslå kommunfullmäktige 
att anta S+V:s förslag till budget för 2014-2016. 
 
Ewa Hed yrkar bifall till Mikael Österberg förslag. 
 
Yttrande i ärendet avges vidare av Åke Nilsson, Mikael Fjellstedt och Åsa 
Össbo. 
 
Rickard Norberg yrkar att kommunstyrelsen bör besluta att ajournera 
sammanträdet under tio minuter. 
 
KOMMUNSTYRELSEN BESLUTAR  
 
att ajournera sammanträdet mellan 11.20-11.30 
 
Efter det att sammanträdet återupptagits ställer ordförande Mikael Österbergs 
under proposition. 
 
Efter gjorda propositioner finner ordförande att kommunstyrelsen beslutat 
bifalla Mikael Österbergs yrkande. 
 
KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 
 
att anta S+V:s förslag till budget för 2014-2016. 
 
Ledamöterna Håkan Gustafsson KD , Rickard Norberg KD, Bengt Bergsten 
PA och Ingrid Ericsson C reserverar sig mot beslutet. 
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Kfm § 64    (forts)  Dnr 13/Ks240  043 
Budget 2014-2016 
 
Kfm 2013-10-14 
Anföranden avges av Åke Nilsson, Jonny Kärkkäinen, Göran Jonzon, 
Maria Lundqvist, Katharina Hahlin, Agneta Lindström-Berg, Annika 
Andersson, Mikael Danielsson Saxnäs, Kerstin Bergsten, Viveka Abramsson 
och Rune Andersson. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
Förhandlingar har genomförts enligt MBL § 11 2013-10-04. 
 
Kerstin Bergsten yrkar att kommunfullmäktige bör återremittera ärendet för 
ytterligare beredning innebärande bl a tid för att kunna precisera sina förslag i 
den avlämnade budetremissen. 
 
Jonny Kärkkäinen yrkar bifall till Allians för Vilhelminas budgetförslag för 
2014-2016. 
 
Åke Nilsson yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 
 
Därefter yrkar Jonny Kärkkäinen att kommunfullmäktige beslutar att ajournera 
sammanträdet under tio minuter. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
att ajournera sammanträdet mellan 16.30 – 16.40 
 
Efter det att överläggningen återupptagits prövar ordföranden om ärendet ska 
avgöras idag eller om det ska återremitteras. Efter avslutad överläggning och 
gjorda propositioner finner ordförande att kommunfullmäktige beslutat avgöra 
ärendet idag. 
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KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
att avgöra ärendet idag. 
 
Ledamöterna Kerstin Bergsten och Douglas Pettersson, samtliga PA 
reserverar sig mot beslutet. 
 
Därefter ställer ordförande kommunstyrelsens förslag mot förslaget från 
Allians för Vilhelmina. 
 
Efter avslutad överläggning och gjorda propositioner finner ordförande att 
kommunfullmäktige beslutat bifalla kommunstyrelsens förslag. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
att fastställa följande budgetramar för 2014 (Tkr) 
 
Kommunstyrelsen                                80 558 
Utbildningsnämnden                             186 244 
Socialnämnden                                        169 414 
Miljö- och byggnadsnämnden                                2 173 
 
Summa                               438 389 
Finansiering                           -  438 603 
Resultat                                      -         214 
 
Avsättning till eget kapital                                            214 
 
Investeringar                                12 000 
Avskrivningar                              - 18 556 
Amortering av lån              4 165 
Nya lån                                                              0 
 
Summa                                                 -     2 065 
 
Reservation mot beslutet anförs av Jonny Kärkkäinen, Göran Jonzon och 
Rickard Norberg, samtliga KD, Annika Andersson, Mattias Ihrström, Ulf 
Grahn och Gunilla Jansson, samtliga C, Katharina Hahlin M samt Helen 
Gavelin FP. 
-- 
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Lars Ekbäck 

 
 
Kfm § 65 
Ks § 189   Dnr 13/Ks 319  041 
Utdebitering 2014 
 
Ärendebeskrivning 
2013-09-25 
 
KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 
 
Kommunfullmäktige beslutar  
 
att fastställa utdebiteringen för 2014 till 23,40 per skattekrona inkl. 
skatteväxling med Västerbottens läns landsting för övertagande av 
hemsjukvård. 
-- 
Kfm 2013-10-14 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
att fastställa utdebiteringen för 2014 till 23,40 per skattekrona inkl. 
skatteväxling med Västerbottens läns landsting för övertagande av 
hemsjukvård. 
-- 
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Lars Ekbäck               Kfm § 66 
Ks § 161 
Au § 29 4 Dnr 13/Ks240  043 
Riktlinjer för god ekonomisk hushållning. 
 
Ärendebeskrivning 
Au 2013-09-10 
Enligt Kommunallagen kap 8 §1 ska kommunfullmäktige besluta om riktlinjer 
för god ekonomisk hushållning i kommunen. 
Förslag till riktlinjer för god ekonomisk hushållning i Vilhelmina kommun har 
upprättats  2013-08-27. 
 
Ekonomichef Lars Ekbäck deltar under överläggningen i detta ärende. 
 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att remittera förlaget till de politiska partierna tillsammans med 
budgetremissen. 
-- 

                                   Ks 2013-09-25  
KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 

 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att anta upprättade riktlinjer för god ekonomisk hushållning i Vilhelmina 
kommun att gälla från 2013-01-01 
-- 
Kfm 2013-10-14 
 
Åke Nilsson yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag med den ändringen att 
beslutet ska gälla från 2013-10-14. 
 
Yttrande i ärendet avges vidare av Katharina Hahlin. 
 
Efter avslutad överläggning och gjorda propositioner finner ordförande att 
kommunfullmäktige beslutat bifalla kommunstyrelsens förslag med Åke 
Nilssons ändringsyrkande. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
att anta upprättade riktlinjer för god ekonomisk hushållning i Vilhelmina 
kommun att gälla från 2013-10-14 
-- 
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Lars Ekbäck 

Kfm § 67 
Ks § 162 
Au § 295 Dnr 13/Ks196  042 
Delårsrapport per 31 augusti 2013. 
 
Ärendebeskrivning 
Au 2013-09-10 
Under överläggning i ärendet deltar ekonomichef Lars Ekbäck 
 
Ekbäck lämnar den redovisning av den rapport som är upprättad. Till 
rapporten ska läggas en avstämning av ett antal balansposter som ännu inte är 
slutförda. 
 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att återuppta ärendet till behandling vid kommunstyrelsens sammanträde 
2013-09-25. 
-- 
Ks 2013-09-25 
Under överläggning i ärendet deltar ekonomichef Lars Ekbäck. 
Ekbäck presenterar delårsrapport per 31 aug 2013. 
12 mkr av årets upplåning på 16 Mkr är investerade. 
De genomsnittliga likiditeten har under årets första åtta månader uppgått till 
17-25 Mkr. 
Den totala upplåningen uppgår till 65,8 Mkr 
Nettokostnadsandelen är 97 % och soliditeten uppgår till 71 %. 
Årets resultat har prognosticerats till 11,1 Mkr. 
 
Åke Nilsson yrkar att kommunstyrelsen bör besluta  
 
att fastställa upprättad delårsrapport 
 
att till gruppmöte med kommunfullmäktige 2013-09-23 inbjuda Pontus Grahn, 
ERUP, för fortsatt analys av kommunens verksamheter i syfte att uppnå högre 
budgetföljsamhet. 
 
att överlämna delårsrapporten till kommunfullmäktige. 
 
Efter avslutad överläggning och gjorda propositioner finner ordförande att 
kommunstyrelsen beslutat att bifalla Åke Nilssons förslag. 
 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 51 
Kommunfullmäktige   2013-10-14 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

 
 
 
 
 
 
Kfm § 67 (forts) 
Ks § 162  (forts) Dnr 13/Ks196  042 
Delårsrapport per 31 augusti 2013. 
 
KOMMUNSTYRELSEN BESLUTAR  
 
att fastställa upprättad delårsrapport 
 
att till gruppmöte med kommunfullmäktige 2013-09-23 inbjuda Pontus Grahn, 
ERUP, för fortsatt analys av kommunens verksamheter i syfte att uppnå högre 
budgetföljsamhet. 
 
att överlämna delårsrapporten till kommunfullmäktige. 
-- 
Kfm 2013-10-14 
 
Yttrande i ärendet avges av Katharina Hahlin, Åke Nilsson och Göran Jonzon. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
att godkänna delårsrapporten per 2014-08-30. 
-- 
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Kfm § 68 
Ks §187   Dnr 11/Ks324  940  
Dom ansvarsfrihet   
 
Ks 2013-09-25  
 
Kommunfullmäktige har 2011-06-20 § 67 beslutat att inte bevilja Maria 
Kristoffersson ansvarsfrihet i kommunstyrelsen och att inte bevilja Jonny 
Kärkkäinen ansvarsfrihet i kultur- och utbildningsnämnden. 
 
Besluten har överklagats. 
 
Förvaltningsrätten översänder 2012-02-27 beslut där man upphäver 
Vilhelmina kommuns beslut att neka Maria Kristoffersson ansvarsfrihet. I 
övrigt avslås överklagandena. 
 
Kammarrätten översänder 2013-06-12 beslut där de ändrar förvaltningsrättens 
dom och upphäver Vilhelmina kommuns beslut att neka Jonny Kärkkäinen 
ansvarsfrihet. Kammarrättens dom grundar sig på att kommunfullmäktige inte 
motiverat sitt beslut om att neka ansvarsfrihet för berörda personer. 
 
Sammanfattningsvis kan då konstateras att ansvarsprövningen ifråga om 
Kristofferssons och Kärkkäinens förvaltning inte formellt har slutförts för 
verksamhetsåret 2010. 
 
Det kan vidare konstateras att den skrivelse daterad 2011-06-16 som 
Socialdemokraterna och Vänsterpartiets gruppledare i fullmäktige hade 
tillställt fullmäktige, och som också ingick i det beslutsunderlag som 
fullmäktige hade att ta ställning till, inte redovisades i den slutliga 
behandlingen av ansvarsfrågan, vilket fick till följd att fullmäktiges motivering 
att inte bevilja Kristoffersson och Kärkkäinen ansvarsfrihet inte kom med i 
beslutet. 
 
Den åberopade skrivelsen återges in extenso i det följande: 
 
”FLYTT AV FÖRSKOLEVERKSAMHETEN REGNBÅGEN TILL 
STRANDVÄGEN 10 SAMT LÅN TILL CLOUDBERRY VILLAGE  
AB - ANSVARSUTKRÄVANDE 
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Socialdemokraterna och Vänsterpartiet vill med denna redovisning som grund, 
yrka att kommunfullmäktige inte beviljar Jonny Kärkkäinen (KD) och Maria 
Kristoffersson (C) ansvarsfrihet för 2010 års verksamhet. Jonny Kärkkäinen 
var under 2010 ordförande i kultur- och utbildningsnämnden (kun) och Maria 
Kristoffersson ordförande i kommunstyrelsen (ks). Anledningen till vårt 
yrkande är att Kärkkäinen och Kristoffersson brustit i styrning, ledning och 
intern kontroll samt i tillsyn över verksamheten ifråga om tillkomsten av nya 
förskoleavdelningar på Strandvägen 10 i Vilhelmina. I det följande motiverar 
vi våra ställningstaganden. 
 
BAKGRUND 
Redan under 2008 påbörjades en diskussion om att flytta 
förskoleverksamheten vid Regnbågen, Volgsjöstrand, till modernare och 
miljövänligare lokaler. Lokalerna vid gamla byggnadskontoret var hårt 
nedslitna och inte anpassade för verksamheten. De var dessutom mycket 
energikrävande då isoleringsstandarden var av mycket låg kvalitet. 
 
Efter omfattande diskussioner och behandling både i kun och i ks, bestämdes 
att lokalerna skulle rivas och att ersättningslokaler för förskolans verksamhet 
skulle tillskapas i Vilhelmina Bostäder AB:s (Vibo) bestånd, Strandvägen 10. 
Diskussioner inleddes med Vibos operativa ledning om att iordningställa 
lokaler för två avdelningar för förskolan, vilket senare kom att ändras till tre 
avdelningar. Initialt diskuterades standard på de nya lokalerna i samma nivå 
som den tidigare byggda avdelningen Vågen på Strandvägen 8. 
Investeringskostnaderna uppskattades till drygt 1,3 miljoner kronor. I det 
erbjudande som Vibo lämnade, fanns t.ex. inga kostnader upptagna för den 
yttre miljön och inga personalutrymmen.  
 
Ursprungligen var meningen den att den nödvändiga investeringen skulle 
betalas via en förhöjd hyra under en tioårsperiod. Grundhyran för lokalerna 
var de som Vibo fastställt i annat sammanhang. Det bör understrykas att i 
samband med byggstarten i januari 2010 konstaterades att den tidigare valda 
och accepterade standarden inte var aktuell. Redan vid detta tillfälle 
informerades beställarföreträdarna om att det skulle bli avsevärda 
kostnadsökningar. Under hela processen kan sägas att kraven, och därmed 
också kostnaderna, accelererade. 
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 Beställarrepresentanterna ansåg att det var viktigt att bedriva en bra 
förskoleverksamhet och tycktes därmed bortse från de skenande kostnaderna 
alt. att de hade förankrat detta hos förvaltningsledningen och den politiska 
ledningen. Man tycktes i vart fall vara medveten om kostnadsökningarna, för 
man ”hittar” en del pengar för att betala vissa smärre merkostnader. 
 
När investeringsarbetena väl hade kommit igång, påtalades från beställarsidan 
vid flera tillfällen behovet av förändringar, kvalitetshöjningar och att 
ytterligare ytor behövdes för verksamheten. Dessutom tillkom beställningar på 
omfattande arbeten i den yttre miljön för förskoleverksamheten liksom 
anskaffning och montering av betydande numerär av lekutrustning.  Kun lät 
sig oftast företrädas av rektor i förskoleverksamheten och 
förskolläraren/föreståndaren i verksamheten. Från Vibos sida deltog den 
operativa bolagsledningen. 
 
Enligt de uppgifter som inhämtats, skriftliga och muntliga, har det vid de 
möten som förekommit mellan beställaren kun och Vibo, påtalats de 
tillkommande kostnader som var förenade med de ändrade förutsättningarna. 
Långt innan investeringarna var färdigställda, annonserades från Vibos sida 
tillägg i den ursprungligen upprättade hyreskalkylen. Enligt uppgift har frågan 
också varit uppe för diskussion i kommunens ledningsgrupp med uppgifter om 
att kostnaderna för arbetena på de nya förskolelokalerna skenade kraftigt. 
Enligt tillgängliga uppgifter, i vart fall de som kan tas fram som skriftlig 
dokumentation, reagerade vare sig kun:s eller ks´ politiska ledning trots att de 
med stor sannolikhet kände till saken och att kostnaderna för 
ombyggnadsarbetena långt ifrån höll sig inom rimliga gränser. För övrigt 
signalerades från Vibos sida under tidig vår 2010 att de ursprungliga 
kalkylerna inte skulle hålla. 
 
Vid ett sammanträde med kun i juni 2010, meddela ordföranden att 
inflyttningsdatum för de nya avdelningarna skulle komma att senareläggas, då 
arbetet med ventila- 
tionen fördröjts. Inte ett ord om ev. kostnadsfördyringar! På initiativ av 
ordföranden, beslutade kun att notera informationen samt att avsluta ärendet?! 
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I början av juli har ordföranden förmodligen börjat förstå att kostnaderna för 
projektet inte skulle kunna ”gömmas bort” och att det skulle upptäckas att 
investeringarna inte på långa vägar skulle hålla sig inom rimliga gränser, men 
tar då enbart upp frågan om kostnader för markisbeställningar (som i 
sammanhanget ändå måste ses som marginella i förhållande till allt annat som 
beställts och utförts). Det framstår som mer eller mindre uteslutet, att de som 
ansvarade för beställningarna inte skulle ha informerat om de omfattande 
kostnadsökningar som tidigare hade uppstått, men tagit upp kostnaderna för 
markiserna som i sammanhanget måste anses vara ”nålpengar”. Ordföranden i 
kun måste ha varit fullständigt medveten om att projektet i ekonomiska termer 
hade spårat ur, men ville av olika anledningar inte att det skulle bli känt. Vi är 
övertygade om att kun:s ordförande mycket medvetet undanhöll ledamöterna i 
kun viktig och avgörande information om de skenande kostnaderna för 
projektet. 
 
ANSVARSFRÅGAN ENLIGT VÅR MENING 
Det måste stå utom allt rimligt tvivel att det är kun och dess politiska ledning 
som har ansvaret för verksamheten och med den de sammanhängande 
organisatoriska och ekonomiska frågorna. Det är också ofrånkomligen så att 
med kommunstyrelsens uppsiktsplikt över andra nämnders verksamhet, vilket 
tydlig framgår av gällande lagstiftning, så har den uppenbara passiviteten från 
kommunstyrelsens sida varit påtaglig. Det s.k. revisionella ansvaret är tydligt 
och omfattar även att ha uppsikt över anställda och andra uppdragstagare. 
 
Såvitt känt är, har varken kun:s dåvarande ordförande Jonny Kärkkäinen eller 
kommunstyrelsens ordförande under den aktuella tiden, Maria Kristoffersson, 
agerat över huvud taget trots att de med hög grad av sannolikhet känt till hur 
denna fråga hanterades. Enligt uppgifter från pålitliga källor, informerades 
kommunstyrelsens ordförande i juni månad 2010 om de skenande kostnaderna 
i Regnbågenprojektet, men uppgav enligt uppgift att det inte var tid eller 
möjlighet att ta upp frågan, utan det fick anstå till någon senare tidpunkt. 
Projektet skulle slutföras utan vidare omgång.  
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Det är inte förenligt med det revisionella ansvaret att skylla ifrån sig vare sig 
på tjänstemän i den egna förvaltningen eller på Vibos personal, eller att påstå 
att man inget visste. Vibos tjänstemän har givetvis agerat utifrån att 
kommunens företrädare har haft befogenheter att beställa och att betalning 
senare skulle erläggas för utförda arbeten, antingen i form av hyra eller genom 
att delar av investeringarna skulle kunna direktavskrivas genom direkta 
betalningar för utförda arbeten. 
 
Frånvaron av engagemang och aktiviteter i den aktuella frågan – med andra 
ord den påtagliga passiviteten - är i högsta grad oansvarigt och att se mellan 
fingrarna rent formellt betr. ansvarsfrågan är givetvis uteslutet. Kun:s och ks’ 
politiska ledningar har underlåtit att agera och att vidta de mått och steg som 
var helt nödvändiga och dessutom lagligen påkallade, då projektet med nya 
förskolelokaler hamnade i akuta ekonomiska trångmål. Ärendet skulle ha 
presenterats kun i sin helhet och också hela ks för att klara ut ekonomin i 
projektet. Enligt gällande regelverk och antagna reglementen, så skulle ärendet 
ha prövats av kommunfullmäktige för anvisning av mera pengar till driften 
alternativ till betalning av delar av investeringen. 
 
En försvårande omständighet i sammanhanget är, enligt uppgifter vi fått ta del 
av, att i vart fall ett par personer från oppositionspartierna i kommunen, 
försökt påverka revisorn i Vibo med uppgifter om att bolagets årsredovisning 
inte skulle vara rättvisande, då bolaget upptagit en fordran på kommunen 
avseende Regnbågen. Kun:s ordförande har i tillägg till detta, översänt ett mail 
till Vibos revisor, förmodligen i syfte att själv avbörda sig ansvar i en 
förmodad blivande ansvarsprövning. Vi anser att det varken funnits fog för 
sådana påtryckningar eller att uppgifterna, vilka tydligen lämnats den revisorn, 
inte heller har haft stöd i någon som helst dokumentation som skulle varit 
tillgänglig i samband med slutrevisionen. Vi anser att man på detta sätt 
otillbörligt försökt påverka en, enligt lagens syften, oberoende och opartisk 
revision. 
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REVISIONENS SYN PÅ DET INTRÄFFADE OCH VÅRA 
KOMMENTARER I ANSLUTNING HÄRTILL 
Regnbågen 
En majoritet av revisorerna anser att kommunen, genom de brister som 
påtalats ifråga om kun:s hantering av ärendet, drabbats av ekonomisk skada 
med en allvarlig förtroendeskada som följd. Nämnden har heller inte fullgjort 
sitt beredningsansvar gentemot kommunfullmäktige genom att inte presentera 
fullgott beslutsunderlag för verksamhetskostnader med nya lokaler, ej heller 
signalerat fördyringar när dessa blivit kända för nämnden.  När det gäller 
kommunstyrelsens ansvar, har revisorerna inte berört detta i 
revisionsberättelsen, vilket vi tycker är förvånande. Detta faktum förändrar 
däremot inte vår inställning till kommunstyrelsens delansvar via den s.k. 
tillsynsplikten.  
 
Revisionens bedömning att anmärkning ska riktas mot kun i sin helhet betr. 
Regnbågenfrågan, kan vi däremot inte ställa upp på. Den utredning de själva 
bygger sina slutsatser på, visar med all önskvärd tydlighet att det var kun:s 
dåvarande ordförande Jonny Kärkkäinen som bar huvudansvaret för att 
ärendet inte bereddes och hanterades för ett formellt riktigt sätt.  
 
Cloudberry Village AB 
Något förvånande har en majoritet av revisorerna tagit upp frågan om det lån 
som beviljades Cloudberry Village AB. Revisorerna bygger sitt 
ställningstagande på - att kommunen drabbats av ekonomisk skada med en 
allvarlig förtroendeskada som följd - ett utslag i förvaltningsrätten om att 
beslutet inte skulle vara lagligt. Revisorerna bortser helt ifrån att denna dom 
inte vunnit laga kraft. Vidare tycks revisorerna bortse ifrån att 
kommunfullmäktige genom särskilt beslut godkänt kommunstyrelsen beslut 
om lånet. Nu rekommenderas kommunfullmäktige alltså att besluta att inte 
bevilja kommunstyrelsen ansvarsfrihet för detta beslut? Vi ifrågasätter 
konsekvens och logik i revisorernas resonemang och slutsatser. Vi fäster 
därför inget avseende vid förslaget om att kommunstyrelsen inte ska beviljas 
ansvarsfrihet då vi anser att revisorerna grovt felbedömt underlaget och 
förutsättningarna för en så långtgående åtgärd som nu föreslås. 
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Kfm § 68 (forts) 
Ks §187  (forts)   Dnr 11/Ks324  940  
Dom ansvarsfrihet   
 
YRKANDE  
Vi, i egenskap av gruppledare för Socialdemokraterna och Vänsterpartiet, 
överlämnar detta yttrande till kommunfullmäktige i anledning av fullmäktiges 
blivande beslut i ansvarsfrågan för kun:s tidigare ordförande Jonny 
Kärkkäinen och ks’ tidigare ordförande Maria Kristoffersson.  
 
Vi yrkar att fullmäktige, i samstämmighet med vad två av kommunens 
revisorer också föreslår, inte beviljar Jonny Kärkkäinen (KD) ansvarsfrihet för 
2010 års verksamhet då vi anser att han i väsentlig grad brustit i sitt ansvar att 
styra och leda delar av verksamheten och att ha säkerställt att den interna 
kontrollen i kun har varit ansvarsfull och tillfredsställande samt att han har 
underlåtit att informera nämnden och i förlängningen fullmäktige i den 
aktuella frågan om förskolelokalerna på Strandvägen 10, och 
 
att inte bevilja Maria Kristoffersson (C) ansvarsfrihet för 2010 års verksamhet 
då vi anser att hon i väsentlig grad brustit i det tillsynsansvar som 
kommunstyrelsen har och som hon som ordförande i första hand hade ansvaret 
för i det aktuella ärendet. 
 
SOCIALDEMOKRATERNA  VÄNSTERPARTIET 
 
Åke Nilsson    Margaretha Löfgren 
gruppledare     gruppledare” 
-- 
 
Åke Nilsson yrkar att kommunstyrelsen bör överlämna ärendet till 
kommunfullmäktige för avgörande. 
 
Mikael Österberg yrkar bifall till Åke Nilssons förslag. 
 
Efter avslutad överläggning och gjorda propositioner finner ordförande att 
 
Kommunstyrelsen beslutat bifalla Åke Nilssons förslag. 
 
KOMMUNSTYRELSEN BESLUTAR  
 
att överlämna ärendet till kommunfullmäktige för avgörande. 
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Kfm § 68  (forts)  Dnr 11/Ks324  940 
Dom ansvarsfrihet 
 
Kfm 2013-10-14 
Åke Nilsson yrkar att fullmäktige, i samstämmighet med vad två av 
kommunens revisorer också föreslår, inte beviljar Jonny Kärkkäinen (KD) 
ansvarsfrihet för 2010 års verksamhet då vi anser att han i väsentlig grad 
brustit i sitt ansvar att styra och leda delar av verksamheten och att ha 
säkerställt att den interna kontrollen i kun har varit ansvarsfull och 
tillfredsställande samt att han har underlåtit att informera nämnden och i 
förlängningen fullmäktige i den aktuella frågan om förskolelokalerna på 
Strandvägen 10. 
 
Agneta Lindström-Berg yrkar att kommunfullmäktige inte beviljar Maria 
Kristoffersson (C) ansvarsfrihet för 2010 års verksamhet då vi anser att hon i 
väsentlig grad brustit i det tillsynsansvar som kommunstyrelsen har och som 
hon som ordförande i första hand hade ansvaret för i det aktuella ärendet. 
 
Katharina Hahlin yrkar att kommunfullmäktige bör bevilja ansvarsfrihet för 
Maria Kristoffersson och Jonny Kärkkäinen. 
 
Douglas Pettersson yrkar bifall till Katharina Hahlins förslag. 
 
Göran Jonzon yrkar att ärendet bör återremitteras för komplettering med 
remissyttrande från juridiskt sakkunniga hos Sveriges kommuner och 
landsting (SKL). 
 
Rickard Norberg yrkar bifall till Göran Jonzons återremissyrkande. 
 
Ordförandeskapet övertas av kommunfullmäktiges andre vice ordförande 
Anita Johansson. 
 
Yttrande i ärendet avges av K G Abramsson. 
 
Rune Andersson yrkar att kommunfullmäktige ajournerar sammanträdet. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
att ajournera sammanträdet mellan 17.30–17.55. 
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Kfm § 68  (forts)  Dnr 11/Ks324   940 
Dom ansvarsfrihet 
 
Yttrande i ärendet avges vidare av Göran Jonzon, K G Abramsson, Åke 
Nilsson och Rickard Norberg. 
 
Därefter övertas ordförandeskapet av K G Abramsson. 
 
Ordförande prövar om ärendet ska avgöras idag eller om det ska 
återremitteras. 
Efter avslutad överläggning och gjorda propositioner finner ordförande att 
kommunfullmäktige beslutat avgöra ärendet idag. 
 
Votering begärs emellertid och följande propositionsordning uppläses och 
godkänns: Den som vill avgöra ärendet idag röstar ja, den som vill 
återremittera detsamma röstar nej. 
Verkställt votering utfaller med 17 ja och 10 nej på sätt som till detta protokoll 
fogade närvarolistan närmare utvisar. 
 
Kommunfullmäktige har således beslutat återremittera ärendet 
för komplettering med remissyttrande från juridiskt sakkunniga hos Sveriges 
kommuner och landsting (SKL). 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
att återremittera ärendet för komplettering med remissyttrande från juridiskt 
sakkunniga hos Sveriges kommuner och landsting (SKL). 
-- 
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UBN                         Kfm § 69   Pärm 

Valärende 
 
Ärendebeskrivning 
Kfm 2013-10-14 
Jenny Hällund, S, avsäger sig sina uppdrag som ledamot i  
utbildningsnämnden. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
att godkänna avsägelsen. 
 
Valberedningens ordförande Mikael Österberg förslår att  
kommunfullmäktige utser Maria Rickefors, S, Dikanäs som ny ledamot i 
utbildningsnämnden. 
Österberg förslår vidare att Rickefors entledigas från sitt uppdrag som 
ersättare i utbildningsnämnden samt att Roslan Sheldovitsin, S, utses 
som ny ersättare. 
 
Efter avslutad överläggning och gjorda propositioner finner ordförande 
att 
kommunfullmäktige beslutat bifalla valberedningens förslag. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
att utse Maria Rickefors, S, Dikanäs som ny ledamot i 
utbildningsnämnden, 
 
att entlediga Rickefors från sitt uppdrag som ersättare i 
utbildningsnämnden, 
 
att utse Roslan Sheldovitsin, S, utses som ny ersättare i 
utbildningsnämnden. 
-- 
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Kfm 

 
 
Kfm § 70  Pärm 
Valärende. 
 
Ärendebeskrivning 
Kfm 2013-10-14 
Siv von Walden , M avsäger sig sitt uppdrag som nämndeman. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
att godkänna avsägelsen. 
 
Valberedningens ordförande Mikael Österberg uppger att valberedningen ännu 
inte har något förslag till ny nämndeman. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
att återuppta ärendet till behandling vid kommunfullmäktiges kommande 
sammanträde. 
-- 
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Kfm 
Soc 

 
Kfm § 71 
Kfm § 44 Dnr13/Ks93  940 
Valärende 
 
Birgitta Hedsell, FP, avsäger sig i skrivelse sina uppdrag som 
 
Ordinarie ledamot i Folkets Husföreningen 
Ersättare i socialnämnden 
Ersättare i kommunfullmäktige 
 
 
Valberednings ordförande Mikael Österberg redovisar valberedningens förslag 
till kommunfullmäktige: 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
att begära ny sammanräkning hos länsstyrelsen. 
 
att uppta resterande val vid kommande sammanträde. 
 
Efter avslutad överläggning och gjorda propositioner finner ordförande att 
kommunfullmäktige beslutat bifalla valberedningens förslag. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
att begära ny sammanräkning hos länsstyrelsen, 
 
att uppta resterande val vid kommande sammanträde. 
---- 
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Kfm § 71 (forts) Dnr13/Ks93  940 
Valärende 
 
Kfm 2013-10-14  
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att godkänna avsägelserna. 
 
Valberedningens ordförande Mikael Österberg förslår att ledamot i  
kommunfullmäktige utser Daniel Mårtensson, FP som ny i  Vilhelmina 
Folketshus förening.  
Österberg uppger vidare att valberedningen inte har något förslag till ny 
ersättare i socialnämnden.  
 
Efter avslutad överläggning och gjorda propositioner finner ordförande 
att kommunfullmäktige beslutat bifalla valberedningens förslag. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
att utse Daniel Mårtensson, FP som ny ersättare i Vilhelmina Folketshus 
förening,  
 
att återuppta valet som ny ersättare i socialnämnden  vid kommande 
sammanträde. 
-- 
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Soc 
Magnus Johansson    Kfm § 72 
 Kfm § 42 Dnr 13/Ks93  940 
 Valärende 

 
          Ärendebeskrivning 

Kfm 2013-06-10 
Max Fredriksson, S, avsäger sig i skrivelse sina uppdrag med omedelbar 
verkan 
Ledamot i Kommunfullmäktige 
Ledamot i fullmäktiges valberedning tillika dess ordförande 
Ersättare i socialnämnden tillika ersättare i socialnämndens arbetsutskott. 
Ersättare i valnämnden. 
 
Valberednings ordförande Mikael Österberg redovisar valberedningens förslag 
till kommunfullmäktige: 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
att utse Mikael Fjällstedt, S som ersättare i valnämnden. 
 
att utse Bengt-Ivan Lidqvist, S som ersättare i socialnämndens arbetsutskott. 
 
att uppta valet som ersättare i socialnämnden vid kommande 
fullmäktigesammanträde. 
 
Efter avslutad överläggning och gjorda propositioner finner ordförande att 
kommunfullmäktige beslutat bifalla valberedningens förslag. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
Att entlediga Max Fredriksson, S från uppdraget som ersättare i 
socialnämnden tillika ersättare i socialnämndens arbetsutskott samt ersättare i 
valnämnden, 
 
att begära ny sammanräkning hos länsstyrelsen, 
 
att utse Mikael Fjällstedt, S som ersättare i valnämnden, 
 
att utse Bengt-Ivan Lidqvist, S som ersättare i socialnämndens arbetsutskott, 
att uppta valet som ersättare i socialnämnden vid kommande 
fullmäktigesammanträde. 
----- 
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Kfm § 72 (forts) Dnr 13/Ks93  940 

 Valärende 
 
Kfm 2013-10-14 
Valberedningens ordförande Mikael Österberg förslår att  
kommunfullmäktige utser Magnus Johansson, S, Saxnäs som ny ersättare i 
socialnämnden. 
 
Efter avslutad överläggning och gjorda propositioner finner ordförande att 
kommunfullmäktige beslutat bifalla valberedningens förslag. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
att utse Magnus Johansson, S, Saxnäs som ny ersättare i socialnämnden. 
-- 
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Lars Sjölin 
Kommunrevision 

 
 
 
Kfm § 73   Pärm 
Val av revisor. 
 
Ärendebeskrivning 
Kfm 2013-10-14 
Valberedningens ordförande Mikael Österberg förslår komunfullmäktige att 
utse en ytterligare revisor. Anledningen är att Kurt Ekbäck C, som är 
revisionens sammankallande, anmält att han är jävig ifråga om granskningen 
av socialnämndens verksamhet. 
 
Österberg föreslår vidare att Lars Sjölin, C, utses som ny revisor. 
 
Efter avslutad överläggning och gjorda propositioner finner ordförande att 
kommunfullmäktige beslutat bifalla valberedningens förslag. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
att utse en ytterligare revisor, 
 
att utse Lars Sjölin, C, som ny revisor. 
-- 
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Kfm § 74 Pärm 
Delgivningar 
 
1. Länsstyrelsen – Ny ersättare i kommunfullmäktige för Birgitta Hedsell – 

Ahmed Abdalla 
2. Länsstyrelsen – Ny ersättare i kommunfullmäktige för Johnny Holmgren – 

Ewa Larsson  
3. Länsstyrelsen – Ny ledamot och ersättare för Max Fredriksson – Birgitta 

Johansson, ersättare Sören Hagenvald. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 

  
att lägga delgivningarna till handlingarna 

 
-- 

 


